

HYOGEN®

• *Mycoplasma hyopneumoniae* bacterin

Key Features:

- Single injection dosing
- Protection that starts early—from 21 days post vaccination
- Protection that lasts through finishing—protection until 26 weeks post vaccination

Description:

- Hyogen® vaccine is based on a relevant North American field strain of *M. hyopneumoniae*. Contains Imuvant™, a unique adjuvant that acts as a highly efficient immunostimulant to provide fast and long lasting protection.

Indications:

- Piglets: For the immunization of fattening pigs from 3 weeks of age to reduce the occurrence and severity of lung lesions cause by *Mycoplasma hyopneumoniae* infection.

Dosage and Administration:

- Piglets from 3 weeks of age: Administer a single intramuscular dose of 2 mL in the side of the neck.
- Hyogen® 100 dose (200 mL) vial has 250 mL capacity to enable mixing with Circovac into the bottle.

Refer to product label for complete usage instructions.



Item Description	Presentation
Hyogen®	100 mL (50 doses)
Hyogen®	200 mL (100 doses)

HYOGEN®

• Vaccin bactérien contre *Mycoplasma hyopneumoniae*

Caractéristiques principales :

- Administration en une seule injection
- Protection rapide — dès le 21^e jour après la vaccination
- Protection tout au long de l'engraissement — jusqu'à 26 semaines après la vaccination

Description :

- Le vaccin Hyogen® est fait à partir d'une souche sauvage nord-américaine pertinente de *M. hyopneumoniae*. Il contient Imuvant^{MC}, un adjuvant unique agissant comme immunostimulant hautement efficace qui confère une protection rapide et durable.

Indication :

- Porcelets : Pour l'immunisation active des porcs d'engraissement dès l'âge de 3 semaines afin de réduire la fréquence et la gravité des lésions pulmonaires dues à une infection à *Mycoplasma hyopneumoniae*.

Posologie et administration :

- Porcelets de 3 semaines ou plus : Administrer une dose intramusculaire unique de 2 mL sur le côté du cou.
- Le flacon de Hyogen® 100 doses (200 mL) a une capacité de 250 mL pour permettre le mélange avec Circovac dans le flacon.



Description de l'article	Présentation
Hyogen®	100 mL (50 doses)
Hyogen®	200 mL (100 doses)

Voir l'étiquette du produit pour le mode d'emploi complet.